10/12/2025 报告事項

- 1. 今天下午一點有同工會, 請同工預留時間參加。
- 2. 今年 11 月 23 日,教堂 将举行洗礼。 如果您 想受洗,请告诉您的 小组负责人;如果您 没有加入小组,请告 诉牧师长老。
- 3. 会员申请 如果您是已受洗的基督徒参加 LCCC 敬拜 3 个月以上想成为 LCCC 会, 请填 写会员申请表格. 教会来宾室和教会 网站有申请表:

http://lcccky.org/LCCCResource.asp

- 5. 尋找兒童主日學老師,如果您願意帶領兒童 敬拜,教導學齡前兒童與幼齡班

(Kindergarten)請與吳嫻姊妹或是 Nancy 姊 妹聯繫

6. 為了減少向餐館訂餐的費用,我們正在尋找願意幫忙煮週日午餐愛宴的同工。這是一個美好的機會,可以一起服事、分享恩賜,並以親手準備的餐點祝福我們的教會家人。如果您有興趣加入愛宴的烹飪團隊,請聯繫歐光文弟兄以了解更多詳情。您的參與將帶來極大的幫助,並讓我們能繼續延續這個有意義的團契傳統。感謝您在基督裡的支持與喜樂的服事!

10/12/2025

感恩和代禱

- 1. 为教会的合一祷告
- 2. 为教会新朋友的跟进祷告。
- 3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心,牧养和治理莱城教会。
- 4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体,让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。"神阿,我们称谢你,我们称谢你,因为你的名相近,人都述说你奇妙的作为。"诗 75: 1。
- 5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组 长信心和力量,也将火热爱主的心放在每 一位肢体的生命中。
- 6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

10/12/2025 Announcement

- 1. There is Governing board meeting today at 1. Coworkers please reserve your time to attend.
- 2. Membership Application
 If you are a baptized Christian, have
 attended LCCC worship for more than 3
 months, and would like to become a
 member of LCCC, please fill out the
 membership application form.
 Application forms are available in the
 church guest room and on the church
 website:http://lcccky.org/LCCCResource
 .asp
- 3. Baptism Service Nov. 23
 If you would like to be baptized, please contact your small group leader.
 If you are not in a group, talk with the pastor or an elder.
- 4. 2025 Chicago Chinese Christian Conference
 Online registration is now officially open for the 2025
 Chicago Chinese Christian Conference. This year's
 conference features Pastors Shaochang Lü, Yongjian
 Lin, Shichao Zhao, and 17 other speakers, covering topics
 such as spiritual growth, family and workplace, and
 missions and ministry. The conference will also include
 English sessions, youth sessions, and childcare services.
 Early bird registration and group discounts (10 or more
 people) are available. Brothers and sisters are warmly
 encouraged to participate. For conference details and

registration, please contact **Pastor Linghui Tian** after the service.

- Conference Dates: December 27–30, 2025
- Location: The Westin Chicago Lombard 70 Yorktown Center, Lombard, IL 60148

5. Looking for Children's Sunday School Teachers

If you are willing to lead children's worship and teach preschool or kindergarten classes, please contact Sister Wu Xian or Sister Nancy.

6. Volunteers Needed for Love Feast Cooking To help reduce the cost of ordering from restaurants, we are looking for volunteers to help cook lunch. A wonderful chance to serve together, share your gifts, and bless our church family with homemade meals! If interested, please contact Brother Kuang Aow for details. Thank you for your joyful service in Christ!

10/12/2025 Praise and Prayer

- 1. Pray for the unity of the church
- 2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
- 3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
- 4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
- 5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
- 6. Pray for elderly and bodies in need.